

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號地下

電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/250/21/CH

致：碧濤花園第一期各業戶

重要通告

有關：平台花槽種植樹木事宜

由 2021 年 12 月 6 日至 12 月 11 日，承辦商「百花園藝」將於平台近雅碧閣、百利閣及金蘭閣對出花槽進行園藝種植工作，屆時將會封閉平台遊樂設施，以及工程進行時會有小型回泥車於平台行駛。故請各業戶於園藝種植期間，請盡量使用上 / 下車場出入大廈。

如有任何查詢請致電 2646 1859 與本處職員聯絡。

不便之處，敬請原諒！

碧濤花園第一期管理處
2021 年 12 月 1 日

Date : 1 December, 2021

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

NOTICE

Planting of Trees on Platform Planters

From December 6th to December 11th, 2021, the contractor "Blossom Garden" will carry out gardening and planting of the flower troughs near Abbey Court, Bellevue Court and Capilano Court on the podium. At that time, the podium children playground will be closed, as well as will be a small mud truck moving in the podium driving the works. Therefore, during the gardening and planting period, please try to use the upper/lower parking lot to enter and exit the building.

For any enquiries, please contact our staff at 2646 1859 during office hours.

We apologize for any inconvenience caused.



Management Office of Pictorial Garden Phase I